

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, JUNE 4, 1975

(39)

[Text]

The Standing Committee on National Resources and Public Works met at 3:37 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Ethier, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Andre (Calgary Centre), Balfour, Blais, Cullen, Douglas (Nanaimo-Cowichan-The Islands), Ethier, Foster, Gendron, Gillies, Maine, Malone, Martin, McRae and Milne.

Other Members present: Messrs. Robinson and Stevens.

Appearing: The Honourable Donald S. Macdonald, Minister of Energy, Mines and Resources.

Witness: From the Department of Energy, Mines and Resources: Mr. J. T. Lyon, Senior Legal Adviser.

The Committee resumed consideration of Bill C-8, An Act to establish a national petroleum company.

On clause 2,

The Minister and Mr. Lyon answered questions.

At 5:00 o'clock p.m., the Committee adjourned until 9:30 o'clock a.m., Thursday, June 5, 1975.

PROCÈS-VERBAL

LE MERCREDI 4 JUIN 1975

(39)

[Traduction]

Le Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics se réunit aujourd'hui sous la présidence de M. Ethier (président).

Membres du comité présents: MM. Andre (Calgary-Centre), Balfour, Blais, Cullen, Douglas (Nanaimo-Cowichan-Les Îles), Ethier, Foster, Gendron, Gillies, Maine, Malone, Martin, McRae et Milne.

Autres députés présents: MM. Robinson et Stevens.

Comparaît: L'honorable Donald S. Macdonald, ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources.

Témoin: Du ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources: M. J. T. Lyon, conseiller juridique principal.

Le comité poursuit l'étude du Bill C-8, Loi créant une société nationale des pétroles.

Article 2,

Le ministre et M. Lyon répondent aux questions.

A 17 heures, le comité ajourne ses travaux jusqu'à 9 h 30 le jeudi 5 juin 1975.

Le greffier du Comité

Santosh Sirpaul

Clerk of the Committee